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Change of Authorized Person(s)’ Arrangement 

更改代理人安排 
Account No.           Date 
戶口號碼  : ___________________________    日期   : ___________________________ 
 
Client Name           A.E. Code 
客戶名稱  : ___________________________    客戶主任代號 : ___________________________ 
 
With immediate effect, I / We hereby request you to modify the authorized person(s)’ arrangement as follows:- 
請由即日起, 更改本人/吾等代理人之安排如下:- 

 
The under mentioned arrangement is to replace the existing arrangement. 
請將下列代理人資料取替現有代理人之安排。 

The under mentioned arrangement is to add a new authorized person(s) to the existing arrangement. 
請將下列新的代理人增入現有代理人之安排。 

 

GROUP 組別 : A / B 

(if applicable 如適用) 

Name of Authorized Person(s) 
代理人名稱 

HKID / Passport Number 
香港身份證∕護照號碼 

Specimen Signature 
簽名樣本 

    

    

 
SIGNING INSTRUCTION 簽名指示 

- Signed by any one of the authorized persons singly in Group A/B* (if applicable) 
需由 A/B*組(如適用)任何一位代理人簽署 

- Signed by any _____________ of the authorized persons jointly in Group A/B* (if applicable) 
需由 A/B*組(如適用)任何___________位代理人共同簽署 

- Other Signing Instruction(s)  
其他簽名指示  

 _______________________________________________________________________________ 
 
For individual client, please attach a copy of the agent’s HKID/Passport  
(個人客戶, 請附上代理人之香港身份証/護照副本) 

For corporate client, please attach a Board Minutes & copy of the agent’s HKID/Passport  
(公司客戶, 請附上公司決議案及代理人之香港身份証/護照副本) 

 
 
 

______________________________________ 

Authorized Signature(s) 簽署式樣 
(If a company please use company chop and signature of authorized person(s)) 
(如公司客戶請蓋上公司印章及代理人簽署) 

 

 

For Office Use 公司專用 (ref. no.:      ____        ) 

AE’s Signature 經紀簽署 : ___________________  Received on 收取日期  : ___________________ 

Signature Verified 核實簽署 : ___________________  Approved 審核   : ___________________ 

Input by & Date 輸入及日子 : ___________________  Authorized 批核   : ___________________ 


